
  

  

  
  

Zápis zo zasadnutia prezídia ZPS, Bratislava, dňa 17.12.2019 

Program:  
1) Kontrola úloh  

2) Budova Košice – vysporiadanie záväzkov / p. Kovačovský 

3) Odsúhlasenie športových odborníkov podľa žiadostí /GS 

4) Žiadosť o dotáciu na rok 2020 / Ing. Baláž 

5) Aktuálny stav čerpania štátnej dotácie/ GS 

6) Odsúhlasenie nových limitov pre zaradenie do reprezentácie na rok 2020 plávanie s plutvami /Mgr. Mika 

7) Odsúhlasenie rekordov SR v PP za rok 2019 / Mgr. Vaculčík, Mgr. Mika  

8) Príprava Zjazdu ZPS / Mgr. Žecová, Ing. Baláž 

9) List od p.Zápecu a JUDr. Kohouta / Všetci 

10) Žiadosť o poskytnutie informácie o stave konania vedenom na Odvolacej komisii ZPS, týkajúci sa návrhu 

na zrušenie rozhodnutia člena ZPS/ Ing. Bizoň, 

11) Rôzne :  

• prijatie nových členov podľa žiadostí 

 

I. Otvorenie zasadnutia   
Prezident ZPS, Ing. Baláž, otvoril zasadnutie prezídia o 13:00 a skonštatoval, že z počtu 9 

členov Prezídia ZPS je v tej chvíli prítomných 8 členov a Prezídium ZPS je uznášaniaschopné. 

 

Prítomní členovia – Ing. Roman Baláž,  Mgr. Štefan Mika, Mgr. Pavol Vaculčík, Milan Peřina, 

Mgr. František Ondrejka, Ing. Oliver Krajňák,  Ján Chovan, Martin Kovačovský, Radovan 

Sečkár (meškal, dostavil sa 13:30) 

Prítomní prizvaní – Ing. Marián Roško, Dana Duchoslavová, Tatiana Nazadová, František 

Ondruš, Róbert Páleš, Jozef Graus 

Ospravedlnení prizvaní – Ing. Michal Bizoň 

 

II. Odsúhlasenie návrhu programu zasadnutia  
Program zasadnutia bol upravený nasledovne: 

1) Kontrola úloh  

2) Prijatie nového klubu WSRC za člena ZPS / GS, Páleš, Graus 

3) List od p.Zápecu a JUDr. Kohouta / Všetci 

4) Budova Košice – vysporiadanie záväzkov / p. Kovačovský 

5) Odsúhlasenie športových odborníkov podľa žiadostí /GS 

6) Žiadosť o dotáciu na rok 2020 / Ing. Baláž 

7) Aktuálny stav čerpania štátnej dotácie/ GS 

8) Odsúhlasenie upraveného rozpočtu na rok 2019 zvýšenie dotácie z MŠVVaŠ SR / Všetci 



  

  

  
  

9) Odsúhlasenie limitov pre zaradenie do reprezentácie na rok 2020 plávanie s plutvami /Mgr. Mika 

10) Odsúhlasenie rekordov SR v PP za rok 2019 / Mgr. Vaculčík, Mgr. Mika  

11) Príprava Zjazdu ZPS / Mgr. Žecová, Ing. Baláž 

12) Žiadosť o poskytnutie informácie o stave konania vedenom na Odvolacej komisii ZPS, týkajúci sa návrhu 

na zrušenie rozhodnutia člena ZPS/ Ing. Bizoň 

13) Rôzne :  

• prijatie nových členov podľa žiadostí / GS 

• odsúhlasenie zmeny v štatúte TV 

• info o zmenách v ZoŠ / GS, p.Baláž 

Za: 8 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1( zatiaľ neprítomný p.Sečkár) 

Uznesenie: Prezídium ZPS schválilo upravený program zasadnutia s doplnenými bodmi 

 upraveným poradím. 

 

III. Priebeh zasadnutia 
1. Kontrola úloh 

• Osobný automobil , majetok ZPS, sa podarilo predať. 

• Kúpa nehnuteľnosti – chaty – nehnuteľnosť bola stiahnutá z ponuky na predaj z dôvodu 
rozhodnutia jedného z majiteľov, nie je už na predaj, mimoriadny zjazd nebude teda 
potrebné zvolať. 

• V zápise z predošlého zasadnutia treba upraviť roky v bodoch týkajúcich sa limitov pre 
zaradenie do reprezentácie – správne je 2020 – a rekordov – správne je za rok 2019. 

Uznesenie: Prezídium berie na vedomie. 

 

2.  Prijatie nového klubu Water sports and rescue center – Centrum vodných športov 

a záchrany 
Na zasadnutie prišli po doručení potrebnej dokumentácia na pozvanie GS p.Páleš a p.Graus. 

Predstavili svoje nové občianske združenie, ktoré sa zaoberá vodnými športami a inou 

športovou činnosťou (jachting, vodná záchrana). P.Krajňák im vysvetlil, ako presne musí byť 

poslaná žiadosť o licenciu na vznik potápačského centra, ktoré môže vykonávať výcvik, ako 

presne treba vybrať osoby garantujúce výcvik. 

Stanovi o.z. WSRC neobsahujú aktuálne všetky body požadované Zákonom o športe, zástupca 

klubu WSRC, p. Páleš sa zaviazal body doplniť na najbližšej schôdze klubu a zapracovať ich do 

ich stanov. 

Prezident ZPS vysvetlil aktuálny status klubu Fatima a spoločnosti Vážska plavba a odporučil 

zástupcom nového klubu, aby si vysporiadali svoje členstvo v nich. 
Hlasovanie: 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 (zatiaľ neprítomný p.Sečkár) 



  

  

  
  

Uznesenie: Prezídium prijíma klub WSRC za riadneho člena ZPS s podmienkou doplnenia 
stanov o body požadované Zákonom o športe a Stanovami ZPS. 

 

3. List od pána Zápecu a JUDr. Kohouta 
Predseda disciplinárnej komisie, Marián Roško, sa  vyjadril k listom prijatým v kancelárii ZPS 

poštou dňa 5.12.2019. vysvetlil postup prokuratúry v prípade obdržania podania a faktu, že list 

od JUDr. Kohouta obsahuje iba žiadosť o vysvetlenie prijatých platieb – ZPS vrátili členské 

poplatky prijaté od spoločnosti Vážska plavba s presným popisom v poznámke každej platby za 

roky 2017, 2018 a 2019. Ďalej JUDr. Kohout požaduje prístup k údajom z účtovníctva budovy 

Košice. Prezídium sa zhodlo, že na prístup k účtovníctvu má klub Fatima nárok, iba ak 

preukáže, že bol právoplatným členom do r. 2016. Po roku 2016 členstvo podľa Stanov ZPS 

zaniklo automaticky klubom, ktoré nesplnili podmienky v článku 61, bodoch 5 – 8. 

Pánovi Zápecovi prepošle GS ZPS vysvetlenie k členstvu klubu Fatima vypracované pre HKŠ 

Ing. Fisterovú dňa 20.3.2019 a vysvetlenie, že dokumenty predložené spolu so žiadosťou 

o prijatie klubu Fatima za riadneho člena ZPS a ktoré boli dňa 21.5.2019 prejednané na 

zasadnutí prezídia ZPS, budú predložené na najbližšom Zjazde ZPS, na ktorý dostane 

pozvánku. 

ZPS nikdy neevidoval spoločnosť Vážska plavba ako svojho člena. 

Uznesenie: Prezídium ZPS berie na vedomie 

 

4. Budova Košice – vysporiadanie záväzkov 
Bývalí nájomcovia v budove v Košiciach, ktorí nemajú vysporiadané záväzky na nájomnom voči 

ZPS, prisľúbili p. Kovačovskému vyrovnať dlžoby. ZPS pristúpi k právnym krokom na 

vymáhanie pohľadávok, ak sa tak nestane v krátkej dobe – do konca roka. Budú vypracované 

upomienky a následne výzva na úhradu – p. Kovačovský spolu s GS. 

Vysporiadanie záväzkov medzi účtami ZPS/ŠV/prezídium/budova KE. Na základe podkladov od 

ekonómky ZPS a bankových transakcií na jednotlivých účtoch bol vypracovaný rozpis záväzkov 

medzi jednotlivými účtami. Prezídium hlasovalo za vysporiadanie jednotlivých záväzkov. 

Hlasovania sa už zúčastnil aj p. Vaculčík. 
Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie: Prezídium ZPS schvaľuje vysporiadanie záväzkov – prevody medzi jednotlivými 

účtami, aby sa vyrovnali vzájomné pôžičky a dlžoby. 

 

 

5. Odsúhlasenie športových odborníkov podľa žiadostí 

Žiadosť o zápis športového odborníka – rozhodcu – podali na sekretariát ZPS: 

Samuel Kovačovský 



  

  

  
  

Katarína Sečkárová 

Peter Durai 
Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie: Prezídium ZPS schvaľuje zápis vymenovaných žiadateľov do IS športu ako 

športových odborníkov – rozhodcov. 

 

6. Žiadosť o dotáciu na rok 2020 
Žiadosť bola podaná k 30.9.2019. V deň konania zasadnutia bol známy iba koeficient. V deň 

spracovania zápisu zo zasadnutia MŠVVaŠ zverejnilo aj sumy pridelené a schválené uznaným 

športom. ZPS na rok 2020 má pridelenú sumu 111 041,-EUR.žiadosť na výzvu  

V januári bude vypracovaná žiadosť na výzvu F-2020-DOT01 (§ 70 ods. 1 zákona č. 440/2015 

Z. z.), ktorú treba odoslať do 22.1.2020. 

Uznesenie: Prezídium berie na vedomie. 

 

7. Aktuálny stav čerpania štátnej dotácie 
GS informovala členov prezídia o aktuálnom stave čerpania a pravidelnom zverejňovaní 

dokumentu s vyúčtovaním na webe ZPS. 

Uznesenie: Prezídium berie na vedomie. 

 

8. Odsúhlasenie upraveného rozpočtu na rok 2019 zvýšenie dotácie z 

MŠVVaŠ SR 
Upravený rozpočet tvorí prílohu tejto zápisnice.  
Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie: Prezídium ZPS schvaľuje upravený rozpočet na rok 2019 so zapracovanými 

zmenami po navýšení čiastky dotácie. 

 

9. Odsúhlasenie limitov pre zaradenie do reprezentácie na rok 2020 plávanie s 

plutvami 
P.Mika podal informáciu o limitoch na rok 2020 odsúhlasených športovým výborom – ostávajú 

zhodné s limitmi pre rok 2019. 
Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie: Prezídium ZPS schvaľuje limity na rok 2020. 



  

  

  
  

 

10. Odsúhlasenie rekordov SR v PP za rok 2019 

P. Mika podal informáciu o rekordoch PP, RP, BF za rok 2019. 

Rekordy 
SR:             

meno r.nar. klub miesto dátum disciplína  dosiahnutý čas 

SUBA Sara 2004 Hurrican  Eger 23.02.19 50 RP 17.16 

SUBA Sara 2004 Hurrican  Zilina 02.03.19 100 PP 42.14 

SUBA Sara 2004 Hurrican  Zilina 02.03.19 50 PP 18.45 

HRAŠKOVÁ 
Zuzana 1999 Barakuda 

Aix en 
Provence 22.04.19 50 BF 22.93 

HRAŠKOVÁ 
Zuzana 1999 Barakuda Bratislava 11.05.19 50 BF 22.69 

HRAŠKOVÁ 
Zuzana 1999 Barakuda Bratislava 12.05.19 100 BF 48.17 

HRAŠKOVÁ 
Zuzana 1999 Barakuda Bratislava 12.05.19 

4x100 PP 
Kat.25 42.04 

SUBA Sara 2004 Hurrican  
Coral 
Spring 05.05.19 50 RP 17.15 

HRAŠKOVÁ 
Zuzana 1999 Barakuda Ioannina 27.06.19 100 BF 47.96 

HRAŠKOVÁ 
Zuzana 1999 Barakuda Ioannina 27.06.19 100 BF 47.52 

ČASTVEN 
Lukáš 2001 Žralok Ioannina 27.06.19 

4x50 PP 
muži A 

1,15.58,  čas celej štafety, v ktorej L. 
Častven zaplával rekord 1. v štafete 

16.83 

ČASTVEN 
Lukáš 2001 Žralok Ioannina 27.06.19 50 PP 16,.83 

HRAŠKOVÁ 
Zuzana 1999 Barakuda Ioannina 27.06.19 50 BF 22.56 

HRAŠKOVÁ 
Zuzana 1999 Barakuda Ioannina 27.06.19 400 BF 3,44.65 

HRAŠKOVÁ 
Zuzana 1999 Barakuda Ioannina 27.06.19 50 BF 22.46 

SUBA Sara 2004 Hurrican  
Sharm el 
Sh 30.07.19 100 PP 41.91 

SUBA Sara 2004 Hurrican  Kecskemet 30.11.19 200 PP 1,33.54 

SUBA Sara 2004 Hurrican  Poznaň 08.12.19 100 PP 41.71 

 
Za: 9 

Proti: 0 



  

  

  
  

Zdržal sa: 0  

Uznesenie: Prezídium ZPS schvaľuje rekordy za rok 2019 

 

11.  Príprava Zjazdu ZPS 

Zjazd sa bude konať v 7.3.2020 v Žiline v hoteli Galileo. GS ZPS zabezpečí rezerváciu 

konferenčnej miestnosti.  

Uznesenie: Prezídium berie na vedomie. 

 

12.  Žiadosť o poskytnutie informácie o stave konania vedenom na Odvolacej komisii 

ZPS, týkajúci sa návrhu na zrušenie rozhodnutia člena ZPS 

Ing. Bizoň poslal vyjadrenie odvolacej komisie pre právneho zástupcu p.Waschinovej. ZPS od 

začiatku vzniknutého sporu vyriešil situáciu tak, aby športovkyniam bolo umožnené vykonávať 

aktívnu športovú činnosť. 

Uznesenie: Prezídium berie na vedomie. 

 

13. Rôzne 
a) prijatie nových členov podľa žiadostí 

Pavol Rapan podal na sekretariát ZPS žiadosť o individuálne členstvo v ZPS 

Prezídium hlasovalo o prijatí Pavla Rapana za individuálneho člena ZPS. 
Za: 9  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

Uznesenie: Prezídium schvaľuje prijatie Pavla Rapana za individuálneho člena ZPS.  

b) Štatút TV bol doplnený na zasadnutí TV dňa 17.12.2019 dopoludnia – boli 

upravené nasledovné: bod č.1 v článku I., bod 7 a 8, doplnilo sa slovo „klub“ 

Za:  9 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

Uznesenie: Prezídium schvaľuje upravený štatút technického výboru. 

 

c) Prezident ZPS informoval o personálnej výmene na poste tajomníka športového 

výboru. Novou tajomníčkou od 17.12.2019 bola na tomto zasadnutí prezídia 

vymenovaná pani Dana Duchoslavová. 

Uznesenie: Prezídium berie na vedomie. 

d) Generálna sekretárka informovala o zmenách v ZoŠ od 1.1.2020 z pracovného 

stretnutia s HKŠ.  

Uznesenie: Prezídium berie na vedomie.  

 

 

Zasadnutie skončilo o 17:30.  

Zapísala: Mgr. Zuzana Žecová  


